

АФИНЫ, 02/09/2019

Отзыв

о проделанной работе по упаковке и трансграничной перевозке ПХД-отходов

Polyeco Group выражает благодарность ТОО «EcoProf KZ» за плодотворное сотрудничество в сфере упаковки и трансграничной перевозки опасных отходов (ПХД) с целью их дальнейшей утилизации во Франции.

В ходе выполнения работ по подготовке к экспорту ПХД-отходов ТОО «EcoProf KZ» продемонстрировало высокий уровень профессионализма и оперативность решения любых возникающих задач, связанных с упаковкой отходов, подготовкой и оформлением разрешительной документации.

Учитывая наш положительный опыт сотрудничества, мы можем говорить, о том, что ТОО «EcoProf KZ» - надежный и ответственный партнер, обладающий серьезным потенциалом.

Athanasios Polychronopoulos
Legal Representative
POLYECO GROUP


POLYECO S.A.
WASTE MANAGEMENT
16th km Athens - Corinth Ntl. Road, 19300 Aspropyrgos
Tel.: +30210 5530600 - FAX: +30210 557468
VAT: 099363280

Athens, 02/09/2019

Feedback

on the works performed for the packaging and transboundary movement of PCB waste

Polyeco Group expresses its gratitude to EcoProf KZ LLP for the fruitful cooperation in the field of packaging and transboundary transportation of hazardous waste (PCBs) for final disposal in France.

During the preparation for the export of PCB waste, EcoProf KZ LLP demonstrated a high level of professionalism and efficiency in solving any problems associated with waste packaging, as well as preparation and issuance of relevant permits.

Given our positive experience of cooperation, we can say that EcoProf KZ LLP is a reliable and responsible partner with significant potential.

Athanasios Polychronopoulos
Legal Representative
POLYECO GROUP

POLYECO S.A.
WASTE MANAGEMENT
16th km Athens - Corinth Ntl. Road, 19300 Aspropyrgos
Tel.: +302105530600 - FAX: +302105574600
VAT: 099363280

Polyeco S.A Waste Management & Valorization Industry

16th km Athens – Corinth Ntl. Road P.O. Box 24, 19300 Aspropyrgos Greece– Tel: +30210 5530600 - Fax: +30210 5574684
Thessaloniki Facilities: Thessaloniki Industrial Area, P.O. Box 1013, 57022 Sindos.– T: +302310 799864, +302310 799826 -F: +302310 799890
<http://www.polyeco.gr> - E-mail: info@polyeco.gr

ISO 9001, EMAS, Quality Control Laboratory Accredited in accordance to ISO/IEC 17025: 2005